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Zápis z jednání Komise pro mládež, tělovýchovu a sport (dále jen „komise“) 

 

Datum: 14.11.2023  

 

Účast: Mgr. Renáta Vesecká (předsedkyně); Ing. Jiří Holý (místopředseda); František Jobek; Jan Hadraba; Mgr. Jitka 

Charyparová 

 

Omluven: Tomáš Novák; Bc. Jakub Hušek; Daniel Rosenbaum; Ema Davidová 

 

Hosté: Miroslav Peterka (místostarosta); Ing. Lea Enenkelová (vedoucí OŠKS) 

 

Koordinátorka: Markéta Benešová 

 

Program: 

1) Zahájení 

2) Akční plán 2022 – 2023 vyhodnocení 

3) Akční plán 2024 – 2025 

4) Rozvoj a opravy sportovišť 

5) Pravidla pro poskytování dotací – interpelace z jednání ZM 

6) Visibilita města na akcích pořádaných sportovními kluby, které byly podpořeny městem 

7) Různé 

8) Závěr - diskuse 

 

ad1) Schůzi zahájila předsedkyně komise, přivítala přítomné. Je přítomno 5 z 9 členů, komise je usnášeníschopná. 

Předsedkyně komise přednesla program jednání. 

 Hlasováno o návrhu: PRO: 5   PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 
Program schválen. 

   

 

ad2) Akční plán 2022 – 2023 vyhodnocení 
 Komise diskutuje o jednotlivých bodech předloženého dokumentu „Akční plán rozvoje sportu 2022-2023 - 

vyhodnocení“. Doplňuje a aktualizuje předložený materiál. 
 Návrh hlasování o aktualizovaném materiálu. 
 Hlasováno o návrhu: PRO: 5  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 

  
 

ad3) Akční plán 2024 – 2025 

 Komise diskutuje o jednotlivých bodech návrhu dokumentu „Akční plán rozvoje sportu 2024 – 2025.  

Aktualizuje a doplňuje předložený materiál. 

Návrh hlasování o aktualizovaném materiálu. 

  Hlasováno o návrhu: PRO: 5  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 

 

 

ad4)  Rozvoj a opravy sportovišť 

 Cílem města je opravit sportoviště, která jsou nejvíce využívána, a to jsou tělocvičny a hřiště ve školách.  

Diskuse o možném způsobu oprav tělocvičen a hřišť v areálech ZŠ zřizovaných městem Příbram, o schválení 

finančních prostředků v rámci rozpočtu. 

 

 

ad5) Pravidla pro poskytování dotací – interpelace z jednání ZM 

  Dle názoru KMTS jsou pravidla pro poskytování dotací nastavena správně. Komise poskytuje stanovisko ke 

všem žádostem o individuální dotaci, avšak rozhodovací pravomoc o poskytnutí dotace spadá do kompetence 

RM potažmo ZM. 

 

 

ad6) Visibilita města na akcích pořádaných sportovními kluby, které byly podpořeny městem 

 Manažer sportu Jan Hadraba seznamuje členy komise s návrhem na propagaci města u akcí finančně 

podpořených městem Příbram. V rámci dotačních programů pro rok 2025 bude návrh zařazen jako podmínka 

propagace akcí. Propagace města bude žadateli doložena fotodokumentací v rámci vyúčtování dotace. 
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Reklamní nosiče a visibilita na konkrétní akce: 

Indoor akce: 

- banner 

- roll up 

- účast, resp. pozvánka zástupce města na akce podpořené dotací nad 50.000,00Kč 

- umístění loga na propagačních materiálech 

- zmínka moderátora o podpoře města 

- Tisková zpráva – zmínka o podpoře 

- Logo – plakát, web, startovní čísla, … 

- Sociální sítě – zmínka či grafika o podpoře 

- Fotodokumentace - dodat 

Outdoor akce: 

- banner 

- účast, resp. pozvánka zástupce města na akce podpořené dotací nad 50.000,00Kč 

- umístění loga na propagačních materiálech 

- zmínka moderátora o podpoře města 

- Tisková zpráva – zmínka o podpoře 

- Logo – plakát, web, startovní čísla, … 

- Sociální sítě – zmínka či grafika o podpoře 

- Fotodokumentace - dodat 

 

 

Rozdělení podpory : 

výše podpory 0 – 20.000,00 Kč 

banner město 2x1m, indoor akce roll up + doplňující podmínky akce  

 

výše podpory 20.000,00 Kč – 50.000,00 Kč 

banner město 2x1m, indoor akce roll up, muší křídla (min 2 ks) + doplňující podmínky akce 

 

výše podpory 50.000,00 Kč – 100.000,00 Kč 

banner město 2x1m, indoor akce roll up, nafukovací brána (outdoor), stan 3x3 (outdoor)  podiový banner + doplňující 

podmínky akce 

 

výše podpory 100.000,00 Kč a výše 

nafukovací brána (outdoor), banner – 2x1m, indoor akce roll up, stan 3x3 (outdoor), podiový banner + doplňující 

podmínky akce 

  

OŠKS rozešle výše uvedené informace žadatelům o dotace v dotačním řízení pro rok 2024 jako informaci 

s doporučením realizovat propagaci města. 

 

 

 

Termín dalšího jednání komise nebyl stanoven. 

 

Zapsala: Markéta Benešová v. r. 

Schválila: Mgr. Renáta Vesecká v. r.      V Příbrami 14.11.2023 


